

Date: 13 August 2026

التاريخ: 13 أغسطس 2026

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

سعادة / حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Results of the Board of Directors
Meeting of ALEC Holdings PJSC

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة أليك القابضة
ش.م.ع

With reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of ALEC Holdings PJSC held its meeting on **Thursday, August 13, 2026, at 09:00 AM** at the Company's headquarters. During the session, the Board discussed and duly approved the items on the agenda as follows:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة أليك القابضة قد عقد اجتماعه يوم **الخميس الموافق 13 أغسطس 2026 في تمام الساعة 09:00 صباحاً** في مقر الشركة الرئيسي. وقد ناقش المجلس واعتمد في جلسته وحسب الأصول البنود الواردة في جدول الأعمال كما يلي:

1. Approval of the financial statements for the six months ended 30 June 2026
2. Approval and recommendation of an interim dividend distribution of **AED 100 million**, subject to obtaining the requisite approvals from the General Assembly to be convened at a later date.
3. Review and discussion of regular operational matters and the overall performance of the company for the period ending 30 June 2026.

1. اعتماد البيانات المالية للنصف الأول من السنة المالية المنتهي في 30 يونيو 2026
2. اعتماد توزيع الأرباح المرحلية والبالغة **100 مليون درهم** والتوصية بها على أن يتم استكمال الموافقات اللازمة من الجمعية العمومية المقرر عقدها لاحقاً.
3. تم تداول ومراجعة الأمور التشغيلية الاعتيادية والأداء العام للشركة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026

Yours Faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

On behalf of ALEC Holdings PJSC

عن شركة أليك القابضة ش.م.ع

John Joseph Deeb
Chief Operating Officer
Chief Financial Officer



جون جوزيف ديب
الرئيس التنفيذي للشؤون المالية
الرئيس التنفيذي للعمليات

Copy to: H.E. Waleed Saeed Al Awadhi
Chief Executive Officer - Capital Market Authority
Abu Dhabi, United Arab Emirates



نسخة إلى: سعادة / وليد سعيد العوضي الموقر
الرئيس التنفيذي - هيئة سوق المال
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة